

**SENARAI HADIAH
FAKULTI SAINS DAN TEKNOLOGI MAKANAN**

Bil.	Hadiah	Kriteria
1	Hadiah Motohiro	Pelajar Baharu Lepasan Matrikulasi dan pelajar Tahun Pertama terbaik keseluruhannya yang diterima masuk ke program BSTM serta berketerampilan.
2	Hadiah Dewina	Graduan BSTM yang telah menjalankan projek dan seminar dengan mendapat gred A serta memenuhi kriteria berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Rekabentuk penyelidikan dan kaedah yang bersesuaian. • Pelajar yang berpotensi menjadi penyelidik yang baik.
3	Hadiah Ramly Mokni	Graduan BSTM yang menunjukkan sifat kepemimpinan dan keusahawanan yang tinggi dan telah mencapai purata timbunan sekurang-kurangnya 3.0.
4	Hadiah Supreme Expertise Sdn. Bhd.	Graduan BSTM dan BS(PMK) yang mendapat purata timbunan sekurang-kurangnya 3.3 dan aktif di dalam ko-kurikulum serta menunjukkan sifat kepimpinan.
5	Hadiah Yakult	Graduan BS(PMK) yang terbaik dalam kursus bidang Pengurusan Makanan (FSM4601 & FSM4658) dan aktif di dalam aktiviti ko-kurikulum serta menunjukkan sifat kepimpinan. Mendapat purata timbunan sekurang-kurangnya 3.0.
6	Hadiah Felda D'Saji	Pelajar BS(PMK) yang terbaik dalam kursus (FSM4001 & FSM4002) atau pelajar BS(PPM) yang terbaik dalam kursus (FSM4503 & FSM4504) dan aktif di dalam aktiviti ko-kurikulum serta menunjukkan sifat kepimpinan. Mendapat purata timbunan sekurang-kurangnya 3.0.
7	Hadiah Hatinie Food Industries	Graduan BSTM terbaik dalam kursus FST4828 dan FST4999 dan aktif dalam bidang ko-kurikulum. Mendapat purata timbunan sekurang-kurangnya 3.0
8	Anugerah Kecemerlangan Fonterra	Pelajar terbaik bagi kursus FST4924 (Teknologi Tenusu) / BS(PMK) yang terbaik dalam projek FSM4999 / Tesis Master/PhD terbaik dengan satu kertas penerbitan jurnal @ setara dalam bidang berkaitan hasil haiwan dan sains/teknologi tenusu atau kursus lain yang berkaitan dengan hasil haiwan dan sains tenusu serta mendapat purata timbunan 3.0.
9	Anugerah Kecemerlangan Hijau	Graduan BSTM dalam bidang pemprosesan makanan dan membuat projek yang berkaitan teknologi hijau dan Pelajar terbaik Siswazah dalam bidang teknologi makanan. Mendapat purata timbunan sekurang-kurangnya 3.5 dan mempunyai kertas penerbitan.
10	Hadiah Kecemerlangan Nestle	Pelajar terbaik dari mana-mana program FSTM kecuali pelajar tahun akhir. Menyumbang secara berterusan dalam aktiviti FOSTECH dan mencapai sekurang-kurangnya PNGK 3.00.